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KF § 48 Dnr KS 2020/20-101 

Allmänhetens frågestund 

Sammanfattning 

Ingen fråga ställs. 
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KF § 49 Dnr KS 2020/22-101 

Interpellationsdebatt 

Sammanfattning 

Ingen interpellationsdebatt hålls. 
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KF § 50 Dnr KS 2020/21-101 

Enkla frågor  

Kommunfullmäktiges beslut 

Frågorna och svaren läggs med godkännande till handlingarna.  

Sammanfattning 

Utskottet Lärande och stöds ordförande Henrik Axelsson (S) besvarar en 

fråga som ställdes av Susanne Engstad Clarke på Kommunfullmäktiges 

sammanträde den 24 februari 2020.  

Hans svar är att det inför nästa läsår blir två förskoleklasser i Jössefors. Det 

innebär att man behöver se över organisationen av lokaler. Personalen har 

ombetts att lämna förslag till rektor med alternativa lösningar. 

 

  

Anders Skogberg (SD) ställer en enkel fråga till kommunalrådet Peter 

Söderström (S). Han undrar när Arvika kommuns svar till länsstyrelsens 

miljöprövningsdelegation, gällande en vindkraftsetablering i Stömne ska tas 

upp, samt i vilken instans beslutet ska fattas.  

 

Peter Söderström (S) svarar att han inte vet när beslutet ska fattas, men det är 

Kommunfullmäktige som kommer att fatta beslutet. Länsstyrelsen kommer 

att fråga Arvika kommun om vi tillstyrker etableringen. I nuläget vet vi inte 

om bolaget kommer att dra tillbaka sin ansökan eller inte, men Peter säger att 

han kan ta på sig uppdraget att ta reda på det.  

 

 

Anna-Maria Nykvist (V) ställer en enkel fråga till Utskottet Lärande och 

stöds ordförande Henrik Axelsson (S) Hon undrar hur Arvika kommun 

tänker kring frågan att erbjuda gymnasieelever skollunch, nu när de studerar 

hemifrån på grund av Coronaviruset. 

 

Henrik Axelsson (S) svarar att han tyvärr inte kan svara på det ännu. 

Utskottet Lärande och stöd tar upp frågan på sitt nästa sammanträde.  
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KF § 51 Dnr KS 2019/1140-009 

Motion om energiplan för Arvika 

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige konstaterar att Arvika kommuns miljöstrategi och 

åtgärdsplan för hållbar energi har styrande energi- och klimatmål. De ska ses 

över 2020.  

 

Motionen anses därmed besvarad.  

Sammanfattning 

Anton Sjöstedt (L) yrkar, i sin motion från den 30 oktober 2019, på att 

Arvika kommun tar fram en energiplan.  

 

Det finns redan mål i kommunens miljöstrategi 2015-2020 och åtgärdsplan 

2015-2020 som styr effektivare energianvändning och minskad 

klimatpåverkan inom kommunkoncernen. Arvika kommun ska följa upp 

arbetet med styrdokumenten som löper ut 2020. Samhällsbyggnads-

avdelningen avser att påbörja processen att ta fram nytt styrdokument. 

Beslutsunderlag 

Anton Sjöstedts (L) motion den 30 oktober 2019 

Kommunfullmäktiges protokoll den 25 november 2019, § 248 

Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse den 14 januari 2020 

Miljöstrategi 2015-2020 för Arvika kommun den 6 maj 2015 

Åtgärdsplan för hållbar energi 2015-2020 den 8 september 2015 

Kommunledningsutskottets protokoll den 10 februari 2020, § 22 

Kommunstyrelsens protokoll den 16 mars 2020, § 37 

 

Under överläggningarna yttrar sig: Anton Sjöstedt (L), Kristina Bengtsson 

Nilsson (M), Peter Söderström (S) 

Bedömning 

Samhällsbyggnadsavdelningen bedömer att det redan finns mål i kommunens 

miljöstrategi 2015-2020 och åtgärdsplan 2015-2020 som styr effektivare 

energianvändning och minskad klimatpåverkan inom kommunkoncernen. 

Arvika kommun ska följa upp arbetet med miljöstrategin och åtgärdsplan för 

hållbar energi då styrdokumenten löper ut 2020. Strategin och åtgärdsplanen 

uppfyller inte lagen om kommunal energiplanering. 
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KF § 51 forts. 

 

Samhällsbyggnadsavdelningen avser att påbörja processen att ta fram nytt 

styrdokument och säkerställa att det uppfyller lagen om kommunal 

energiplanering. Det är lämpligt att ta fram klimat och energirelaterade mål i 

en ny strategi som styr kommunkoncernens hållbarhetsarbete. 

 

För att uppnå målen i nuvarande styrdokument måste kommunkoncernens 

verksamheter, som har rådighet över energitillförsel, energianvändning och 

energieffektivisering, upprätta handlingsplaner där det saknas i 

verksamheterna. 

Yrkande 

Anton Sjöstedt (L) yrkar bifall till motionen. 

Kristina Bengtsson Nilsson (M) yrkar för Moderaterna, Centerpartiet och 

Kristdemokraterna bifall till motionen. 

Peter Söderström (S) yrkar bifall till Kommunstyrelsens förslag till beslut. 

Propositionsordning 

Det finns två förslag till beslut. 

Bifall till motionen och bifall till Kommunstyrelsens förslag till beslut. 

 

Ordföranden ställer förslagen mot varandra och finner att 

Kommunfullmäktige beslutar enligt Kommunstyrelsens förslag till beslut. 

 

Votering begärs av Anton Sjöstedt (L)  

Kommunfullmäktige godkänner att votering hålls genom handuppräckning. 

Omröstningsresultat 

Ja för bifall till motionen: 14 

Ja till bifall till Kommunstyrelsens förslag till beslut: 23 

 

Ordföranden finner att Kommunfullmäktige beslutar enligt 

Kommunstyrelsens förslag till beslut. 

Beslutet skickas till 

Anton Sjöstedt (L) 

Kommundirektören 

Samhällsbyggnadschefen 

Verkställande direktören Arvika Fastighets AB 
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KF § 52 Dnr KS 2019/241-009 

Motion med förslag om att plastbanta Arvika kommun 
med färre papperskorgar i kommunens lokaler 

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige konstaterar att det pågår ett arbete inom Arvika 

Fastighets AB för att minska antalet papperskorgar i kommunens olika 

verksamheter. 

 

Motionen anses därmed besvarad. 

Sammanfattning 

Anton Sjöstedt (L) lämnar i sin motion ett förslag om plastbantning genom 

att färre papperskorgar används i kommunens lokaler. I motionen hänvisas 

till Kungsbacka kommun som genomfört ett sådant projekt med lyckat 

resultat. En halv miljon plastpåsar och tre ton plast i plastpåsar har under det 

gångna året (2018) sparats in. 

 

Anton Sjöstedt (L) menar att även Arvika kommun bör plastbanta på 

liknande sätt som ett led mot en grön kommun. Detta skulle även spara tid 

och resurser. 

 

Liberalerna yrkar att: 

Arvika kommun minskar antalet papperskorgar i kommunens lokaler (skolor, 

kontor, boenden och andra lokaler). 

Beslutsunderlag 

Anton Sjöstedts (L) motion den 11 februari 2019 

Kommunfullmäktiges protokoll den 25 februari 2019, § 38 

Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse den 9 januari 2020 

Kommunledningsutskottets protokoll den 10 februari 2020, § 23 

Kommunstyrelsens protokoll den 16 mars 2020, § 38 

 

Under överläggningarna yttrar sig: Anton Sjöstedt (L) 
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KF § 52 forts.  

Bedömning 

Att aktivt arbeta för att bli en grönare kommun är angeläget. Att minska 

användningen av plast är en åtgärd. Arbetet med att minska antalet 

papperskorgar i kommunens verksamhet har redan påbörjats. Enligt Arvika 

Fastighets AB som driftar kommunens lokaler, har papperskorgarna tagits 

bort i Stadshuset, Garvaren, Arvika Tekniks lokaler på Rosendal, 

reningsverket och i Arvika Fastighets lokaler på Förrådsgatan och ersatts av 

så kallade ”vovvar” i återvunnet papper. Dessa töms av personalen själva i 

närbelägna källsorteringsstationer. 

  

Enligt uppgifter som lämnats av Arvika Fastighets AB pågår en utredning 

om införande av källsortering även i förskole- skol och vårdlokaler. Mycket 

arbete återstår men plastbantning genom minskat antal papperskorgar är en 

naturlig del av detta arbete. 

  

Arvika Fastighets AB arbetar även med utbyggnad av källsorteringshus inom 

kommunens allmännytta som under året till största del kommer ha 

genomförts i alla områden. 

Yrkande 

Anton Sjöstedt (L) yrkar bifall till Kommunstyrelsens förslag till beslut. 

Beslutet skickas till 

Anton Sjöstedt (L) 

Bitr. kommundirektör 

Utredningssekreterare 
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KF § 53 Dnr KS 2019/382-009 

Motion om laddstolpar på kommunala arbetsplatser 

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige konstaterar att ytterligare utbyggnad av 

laddinfrastrukturen bör ske på marknadsmässiga grunder av specialiserade 

operatörer samt att Kommunförvaltningen och Arvika Teknik AB ska 

bevaka teknikutvecklingen och arbeta för att påverka organisationer och 

företag att bidra till utbyggnad av fler laddplatser. 

 

Kommunkoncernen har uppfört flera anläggningar för nattladdning av 

hemtjänstens el- och hybridfordon. Arbete pågår för att identifiera ytterligare 

behov av laddplatser och vilka laddningssystem som är lämpligast att satsa 

på. 

 

Motionen anses därmed besvarad. 

Sammanfattning 

Daniel Kristensen (KD) föreslår i en motion följande: 

-att kommunen tar fram en plan för att införa laddstolpar på de större 

arbetsplatserna så som sjukhuset, skolor och andra kommunala arbetsplatser 

-att det finns en plan för att successivt bygga ut laddinfrastrukturen i 

kommunen 

-att möjligheten ses över att finansiera laddstolpar från olika energiaktörer på 

marknaden 

-att platser för elbilsladdning markeras tydligt och enbart avser plats för elbil 

Beslutsunderlag 

Daniel Kristensens (KD) motion den 12 mars 2019 

Kommunfullmäktiges protokoll den 29 april 2019, § 103 

Kommunförvaltningens tjänsteskrivelse den 7 februari 2020 

Kommunledningsutskottets protokoll den 24 februari 2020, § 45 

Kommunstyrelsens protokoll den 16 mars 2020, § 39 

 

Under överläggningarna yttrar sig: Susanne Engstad Clarke (KD) 

Bedömning 

Kommunförvaltningen och Arvika Teknik anser att det är viktigt att 

infrastrukturen för laddning av elbilar byggs ut på ett hållbart sätt och i ett 

tempo som motsvarar det ökande behovet av laddningsmöjligheter för 

elbilar. 
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KF § 53 forts. 

 

För att starta utbyggnaden av laddplatser och etablera en basfunktion för 

elbilsladdning i Arvika har Arvika Teknik byggt fyra publika 

distansladdplatser i tätorten och bidragit till uppförande av en 

snabbladdningsstation vid OK/Q8. Dessutom har bolaget uppfört flera 

anläggningar för nattladdning av hemtjänstens el- och hybridfordon. Arbete 

pågår för att identifiera ytterligare behov av laddplatser och vilka 

laddningssystem som är lämpligast att satsa på. 

 

Kommunförvaltningen och Arvika Teknik anser att ytterligare publika 

laddstationer bör uppföras på marknadsmässiga grunder av specialiserade 

operatörer och att företag och organisationer svarar för utbyggnad av 

laddplatser för sina anställdas och besökares behov. Arvika Teknik kommer 

att vara tillmötesgående när det gäller utbyggnad av elmatningen till de 

företag och organisationer som är intresserade att etablera laddplatser. 

 

Kommunförvaltningen och Arvika Teknik kommer att bevaka 

teknikutvecklingen och påverka lokala företag, lokala organisationer och 

nationella operatörer, målet är att fler laddplatser kan etableras i centralorten 

och i kommunens övriga tätorter. 

 

Gatuansvarig på kommunförvaltningen har rutin för och ser till att 

laddplatser markeras på ett adekvat sätt. 

Beslutet skickas till 

Daniel Kristensen (KD) 
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KF § 54 Dnr KS 2019/959-008 

Medborgarförslag om trampolinpark 

Kommunfullmäktiges beslut 

Arvika kommun tackar för förslagsställarens engagemang och förslaget som 

lämnats i medborgarförslaget. 

 

Det är glädjande att kommunen får förslag och idéer från ungdomar och 

önskvärt vore att kunna tillmötesgå dem, men i dagsläget har Arvika 

kommun inte resurser till en sådan anläggning. 

Sammanfattning 

I medborgarförslaget föreslår Alexander Chytraeus att Arvika kommun ska 

anlägga en trampolinpark. 

Beslutsunderlag 

Alexander Chytraeus medborgarförslag den 5 september 2019 

Kommunfullmäktiges protokoll den 30 september 2019, § 202 

Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse den 20 januari 2020 

Kommunledningsutskottet den 10 februari 2020, § 24 

Kommunstyrelsens protokoll den 16 mars 2020, § 40 

Bedömning 

De inomhustrampolinparker som Alexander Chytraeus nämner i 

medborgarförslaget är kommersiella anläggningar och drivs av privata 

aktörer. Yoump har anläggningar i bland annat Stockholm, Örebro, 

Linköping, Halmstad, Västerås, Jönköping och Borlänge och Bounce är 

ledande i norden på sådana anläggningar. Det är glädjande att kommunen får 

förslag och idéer från ungdomar och önskvärt vore att kunna tillmötesgå 

dem, men i dagsläget har Arvika kommun inte resurser till en sådan 

anläggning. 

Beslutet skickas till 

Bitr. kommundirektören 

Kultur- och fritidschefen 

Alexander Chytraeus, 
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KF § 55 Dnr KS 2020/134-008 

Medborgarförslag om att göra ett övergångsställe över 
väg 175 säkrare 

Kommunfullmäktiges beslut 

Arvika kommun tackar för förslagsställarens engagemang och förslaget som 

lämnats i medborgarförslaget.  

  

Kommunfullmäktige konstaterar att Arvika kommun delar förslagsställarens 

bild av situationen vid det aktuella övergångsstället. Kommunen har inte rätt 

att vidta åtgärder men kommer tillskriva Trafikverket och insistera på att de 

vidtar åtgärd. 

Sammanfattning 

Ing-Marie Albinsson har inkommit med ett medborgarförslag om att göra ett 

övergångsställe över väg 175 säkrare. Väg 175 tillhör Trafikverket. Arvika 

kommun har varit i kontakt med Trafikverket som meddelar att inga åtgärder 

är planerade på den aktuella platsen. 

Beslutsunderlag 

Ing-Marie Albinssons medborgarförslag den 27 januari 2020 

Kommunfullmäktiges protokoll den 27 januari 2020, § 22 

Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse den 14 februari 2020 

Kommunstyrelsens protokoll den 16 mars 2020, § 42 

Beslutet skickas till 

Bitr. kommundirektör 

Samhällsbyggnadschef 

Ing-Marie Albinsson 
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KF § 56 Dnr KS 2019/1425-228 

Föreläggande mot fastighetsägare - beskärning av 
häckar och buskage 

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige beslutar att ge Kommunledningsstaben uppdraget att 

meddela föreläggande mot fastighetsägare och ta ut en avgift om denne inte 

fullgör sina skyldigheter.  

 

Avgiften beslutas uppgå till 1300 kronor á påbörjad timme. Avgiften regleras 

från och med 2021 i ”taxor och avgifter”. En årlig uppräkning med 

indexuppräkning (KPI), oktoberindex, ska utföras. 

Sammanfattning 

Enligt 8 kap 15 § plan- och bygglagen så ska alla fastigheter skötas på ett sätt 

som inte ger upphov till några risker i trafiken. Det ska vara fri sikt vid alla 

gatu- och vägkorsningar. Grenar och buskar som hänger ut över gångbanor 

och vägar kan utgöra ett hinder för oskyddade trafikanter och dessutom 

utgöra en trafikfara. Växtligheten kan innebära att vägmärken, gatuskyltar 

och belysning skyms. Det försvårar även framkomligheten för kommunens 

drift- och underhållsfordon. 

 

I 3 kap. 2 § jordabalken finns en bestämmelse som ger kommunen rätt att ta 

bort grenar som sträcker sig över fastighetsgränsen. Förutsättningen för detta 

är att grenarna medför olägenhet för kommunen. 

 

Häckar och buskar ska växa inom den egna fastigheten. Om buskar eller träd 

sträcker sig ut över gatan eller gång- och cykelväg ska fastighetsägaren 

säkerställa att det finns fri höjd för trafikanterna. Den fria höjden som krävs 

är: 

 

Över gångbana - minst 3,6 meter. 

Över cykelväg - minst 4,0 meter. 

Över körbana - minst 4,6 meter. 

 

Fastighetsägaren ansvarar därtill för att ta bort ogräs och annan växtlighet 

samt sopa upp och ta bort skräp från trottoar och gångbaneutrymme. 

Vintertid ska snö och is avlägsnas av fastighetsägaren och halka ska 

förebyggas genom sandning av trottoar och gångbaneutrymme. Om 

kommunen använder gångbanan för snöuppläggning bortfaller denna 

skyldighet från fastighetsägaren. 

 

 



 

 

Sammanträdesprotokoll 17 (37) 

Sammanträdesdatum  

 Kommunfullmäktige 2020-03-30  

    

 

 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 
    

 

KF § 56 forts. 

 

Om fastigheten är en hörntomt och ligger intill en gata eller gång- och 

cykelväg får växtlighet inte vara högre än 80 centimeter i en sikttriangel som 

sträcker sig minst 10 meter i vardera riktningen. Vid utfart mot gatan får inte 

växter vara högre än 80 centimeter inom sikttriangel. 

 

Kommunledningsstaben föreslår att i det fall fastighetsägaren inte fullgör sin 

skyldighet efter föreläggande enligt 11 kap. plan- och bygglagen kan 

nödvändiga åtgärder utföras av Arvika kommun med stöd av ovan nämnda 

lagstiftning på fastighetsägarens bekostnad. Avgiften föreslås uppgå till 1300 

kronor á påbörjad timme. Avgiften regleras från och med 2021 i ”taxor och 

avgifter”. En årlig uppräkning med indexuppräkning (KPI), oktoberindex, 

ska utföras. 

Beslutsunderlag 

Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse den 19 februari 2020 

Kommunledningsutskottets protokoll den 9 mars 2020, § 53 

Kommunstyrelsens protokoll den 16 mars 2020, § 43 

Bedömning 

Enligt 8 kap 15 § plan- och bygglagen så ska alla fastigheter skötas på ett sätt 

som inte ger upphov till några risker i trafiken. Det ska vara fri sikt vid alla 

gatu- och vägkorsningar. Grenar och buskar som hänger ut över gångbanor 

och vägar kan utgöra ett hinder för oskyddade trafikanter och dessutom bli 

en trafikfara. Med stöd av 11 kap. plan- och bygglagen kan kommunen 

meddela föreläggande mot fastighetsägaren om denna inte fullgör sina 

skyldigheter. Enligt rättspraxis kan kommunen fakturera fastighetsägaren.  

Beslutet skickas till 

Samhällsbyggnadschefen 

Bitr. Kommundirektören 

Trafik- och gatuansvarig 

Översiktsplaneraren 

Parkchefen, AFAB 

Driftchefen, TIVAB  

 



 

 

Sammanträdesprotokoll 18 (37) 

Sammanträdesdatum  

 Kommunfullmäktige 2020-03-30  

    

 

 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 
    

 

 

KF § 57 Dnr MN 2020/33 

Taxa för prövning och tillsyn enligt Strålskyddslagen 

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige beslutar att med stöd av 8 kap. 14 § 

strålskyddsförordningen och med hänvisning till 19 § 

Strålsäkerhetsmyndighetens författningssamling (SSMFS 2012:5) anta bilagt 

förslag till taxa för Arvika kommuns tillsyn och prövning inom 

strålskyddslagens område att gälla från och med den 1 juli 2020. 

Sammanfattning 

För att finansiera tillsynen enligt strålskyddslagen i Arvika kommun har 

miljöstaben tagit fram ett förslag till beslut om taxa för prövning och tillsyn. 

Myndighetsnämnden föreslås rekommendera Kommunfullmäktige besluta 

att anta denna taxa. 

Beslutsunderlag 

Myndighetsstabens tjänsteskrivelse den 25 februari 2020 

Förslag till taxa för prövning och tillsyn enligt strålskyddslagen 

Myndighetsnämndens protokoll den 10 mars 2020, § 35 

Bedömning 

Den föreslagna taxan är nödvändig för att tillsynen enligt 

strålskyddslagstiftningen ska kunna debiteras verksamhetsutövaren istället 

för att finansieras via kommunens skatteintäkter. 

  

Debitering enligt taxan kommer att ske i det enskilda fallet efter det att 

kontrollen utförts hos en verksamhet och utifrån den tid som lagts ned i det 

aktuella ärendet. 

  

Kostnaderna för kontrollen enligt strålskyddslagen bedöms vara desamma 

som kostnaderna för tillsyn enligt miljöbalkens tillsynsområde varför 

timavgiften i de två taxorna bör vara lika. 

 



 

 

Sammanträdesprotokoll 19 (37) 

Sammanträdesdatum  

 Kommunfullmäktige 2020-03-30  

    

 

 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 
    

 

 

KF § 58 Dnr MN 2020/34 

Ändring av taxa för tillsyn enligt lagen om handel med  
vissa receptfria läkemedel 

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige beslutar att med stöd av 23 § lagen (2009:730) om 

tillsyn av handel med vissa receptfria läkemedel anta bilagt förslag till taxa 

för Arvika kommuns tillsyn inom denna lag att gälla från och med den 1 juli 

2020. 

Sammanfattning 

Sedan lagen om handel med vissa receptfria läkemedel trädde i kraft den 1 

november 2009 har den kompletterats ett antal gånger. Det innebär att det 

finns anledning att uppdatera Arvika kommuns taxa för tillsyn enligt denna 

lag. 

Myndighetsnämnden föreslås rekommendera Kommunfullmäktige besluta 

att anta ändringar i taxa för tillsyn enligt lagen om handel med vissa 

receptfria läkemedel, i enlighet med det förslag som arbetats fram av 

miljöstaben. 

Beslutsunderlag 

Myndighetsstabens tjänsteskrivelse den 26 februari 2020 

Förslag till taxa för tillsyn enligt lagen (2009:730) om handel med vissa 

receptfria läkemedel 

Myndighetsnämndens protokoll den 10 mars 2020, § 36  

 

Under överläggningarna yttrar sig Susanne Engstad Clarke (KD), Kenneth 

Wåhlund (S),  

Bedömning 

Den föreslagna revideringen av taxan är nödvändig för att debitering ska 

kunna ske vid kontrollköp och för en indexreglering av timavgiften. 

  

Kostnaderna för kontrollen enligt lagen om handel med vissa receptfria 

läkemedel bedöms vara desamma som kostnaderna för tillsyn enligt 

miljöbalkens tillsynsområde varför timavgiften i de två taxorna bör vara lika. 

 



 

 

Sammanträdesprotokoll 20 (37) 

Sammanträdesdatum  

 Kommunfullmäktige 2020-03-30  

    

 

 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 
    

 

 

KF § 59 Dnr KS 2020/308-009 

Motion om körkortssvenska, Anna-Maria Nykvist (V), 
remiss 

Kommunfullmäktiges beslut 

Motionen remitteras till Kommunstyrelsen för beredning.  

Sammanfattning 

Anna-Maria Nykvist (V) inkommer med en motion med förslag om att 

Arvika kommun undersöker möjligheterna att erbjuda körkortssvenska.  

Beslutsunderlag 

Anna-Maria Nykvists (V) motion den 10 mars 2020 

 



 

 

Sammanträdesprotokoll 21 (37) 

Sammanträdesdatum  

 Kommunfullmäktige 2020-03-30  

    

 

 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 
    

 

 

KF § 60 Dnr KS 2020/333-009 

Motion om samordning av tolktjänster i kommunen, 
Anna-Maria Nykvist (V), remiss 

Kommunfullmäktiges beslut 

Motionen remitteras till Kommunstyrelsen för beredning. 

Sammanfattning 

Anna-Maria Nykvist (V) inkommer med en motion med förslag om att 

Arvika kommun undersöker hur man kan samordna och samverka kring de 

tolktjänster som finns i kommunens verksamheter.  

Beslutsunderlag 

Anna-Maria Nykvists (V) motion den 15 mars 2020 

 



 

 

Sammanträdesprotokoll 22 (37) 

Sammanträdesdatum  

 Kommunfullmäktige 2020-03-30  

    

 

 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 
    

 

 

KF § 61 Dnr KS 2020/331-009 

Motion om att Arvika kommun blir medlem i ICORN, 
International Cities of Refugee Network, Anton Sjöstedt 
(L), remiss 

Kommunfullmäktiges beslut 

Motionen remitteras till Kommunstyrelsen för beredning.  

Sammanfattning 

Anton Sjöstedt (L) inkommer med en motion med förslag om att Arvika 

kommun blir medlem i organisationen ICORN, International Cities of 

Refugee Network. 

Beslutsunderlag 

Anton Sjöstedts (L) motion den 16 mars 2020 

 



 

 

Sammanträdesprotokoll 23 (37) 

Sammanträdesdatum  

 Kommunfullmäktige 2020-03-30  

    

 

 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 
    

 

 

KF § 62 Dnr KS 2020/332-009 

Motion om att Arvika kommun anordnar en webbsida 
för Ritz, Anton Sjöstedt (L), remiss 

Kommunfullmäktiges beslut 

Motionen remitteras till Kommunstyrelsen för beredning. 

Sammanfattning 

Anton Sjöstedt (L) inkommer med en motion med förslag om att Arvika 

kommun ska anordna en webbsida för Ritz. 

Beslutsunderlag 

Anton Sjöstedts (L) motion den 16 mars 2020 

 



 

 

Sammanträdesprotokoll 24 (37) 

Sammanträdesdatum  

 Kommunfullmäktige 2020-03-30  

    

 

 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 
    

 

 

KF § 63 Dnr KS 2020/304-008 

Medborgarförslag om att ersätta nuvarande belysning 
med solcellsdriven rörelsestyrd/värmestyrd belysning, 
remiss 

Kommunfullmäktiges beslut 

Medborgarförslaget remitteras till Kommunstyrelsen för beredning.  

Sammanfattning 

Bengt Löved inkommer med ett medborgarförslag om att utreda möjligheten 

att ersätta nuvarande belysning längs vägar och allmänna platser med 

solcellsdriven rörelsestyrd/värmestyrd belysning. 

Beslutsunderlag 

Bengt Löveds medborgarförslag den 9 mars 2020 

 



 

 

Sammanträdesprotokoll 25 (37) 

Sammanträdesdatum  

 Kommunfullmäktige 2020-03-30  

    

 

 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 
    

 

 

KF § 64 Dnr KS 2019/939-101 

Ny huvudman i Westra Wermlands Sparbank 
fyllnadsval efter Anders Söderström (S) Margareta von 
Wachenfeldt (S) 

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige beslutar att utse Margareta von Wachenfeldt (S) till 

ny huvudman i Westra Wermlands Sparbank.  

Sammanfattning 

Kommunfullmäktige har att förrätta fyllnadsval för att utse ny huvudman i 

Westra Wermlands Sparbank efter Anders Söderström (S). Uppdraget 

sträcker sig till och med 2021 års ordinarie sparbanksstämma. 

 

Den 24 februari 2020 § 45 utsåg Kommunfullmäktige Bo Lundberg (S) till 

ny huvudman i Westra Wermlands sparbank.  

  

Detta val måste göras om. Förslag på ny huvudman är Margareta von 

Wachenfeldt (S). 

Beslutet skickas till 

Westra Wermlands Sparbank 

Personalstaben 

IT-funktionen 

Kanslifunktionen 

 



 

 

Sammanträdesprotokoll 26 (37) 

Sammanträdesdatum  

 Kommunfullmäktige 2020-03-30  

    

 

 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 
    

 

 

KF § 65 Dnr KS 2020/323-101 

Avsägelse av uppdrag - Maja Sveder (M) ledamot i 
Kommunrevisionen 

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige beslutar att godkänna Maja Sveders avsägelse.  

 

Valberedningen uppdras att ta fram förslag på ny ledamot till 

Kommunrevisionen.  

Sammanfattning 

Maja Sveder (M) har inkommit med en avsägelse av uppdrag som ledamot i 

Kommunrevisionen.  

 

Valberedningens har inte något förslag på ny ledamot till 

Kommunrevisionen efter Maja Sveder (M). 

Beslutsunderlag 

Maja Sveders (M) avsägelse den 12 mars 2020 

 



 

 

Sammanträdesprotokoll 27 (37) 

Sammanträdesdatum  

 Kommunfullmäktige 2020-03-30  

    

 

 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 
    

 

 

KF § 66 Dnr KS 2020/205-101 

Val av ny ledamot i Kommunfullmäktiges framtidsgrupp 
och ny ersättare i Myndighetsnämnden efter Andreas 
Strandberg (C) 

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige beslutar att utse Eva Leander (C) till ny ledamot i 

Kommunfullmäktiges framtidsgrupp och Ulf Jonsson (C) till ny ersättare i 

Myndighetsnämnden. 

Sammanfattning 

Kommunfullmäktige har att utse ny ledamot i Kommunfullmäktiges 

framtidsgrupp och ny ersättare i Myndighetsnämnden efter Andreas 

Strandberg (C). 

 

Valberedningen förestår att Eva Leander (C) utses till ny ledamot i 

Kommunfullmäktiges framtidsgrupp och att Ulf Jonsson (C) utses till ny 

ersättare i Myndighetsnämnden efter Andreas Strandberg (C).  

Beslutsunderlag 

Valberedningens förslag den 30 mars 2020 

Beslutet skickas till 

Eva Leander 

Ulf Jonsson 

IT-funktionen 

Personalfunktionen 

Kanslifunktionen 

 



 

 

Sammanträdesprotokoll 28 (37) 

Sammanträdesdatum  

 Kommunfullmäktige 2020-03-30  

    

 

 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 
    

 

 

KF § 67 Dnr KS 2020/307-101 

Länsstyrelsen i Värmlands - Ny ledamot/ersättare för 
ledamot i Kommunfullmäktige efter Andreas 
Strandberg (C), ny ledamot är Jina Beri, ny ersättare är 
Ulf Jonsson 

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige tar del av informationen och lägger den med 

godkännande till handlingarna.  

Sammanfattning 

Länsstyrelsen har utsett Jina Beri (C) till ny ledamot i Kommunfullmäktige, 

samt Ulf Jonsson (C) till ny ersättare i Kommunfullmäktige från och med 

den 8 mars till och med den 14 oktober 2022. 

Beslutsunderlag 

Länsstyrelsens beslut den 8 mars 2020 

Beslutet skickas till 

Kanslifunktionen 

Personalfunktionen 

IT-funktionen 

 



 

 

Sammanträdesprotokoll 29 (37) 

Sammanträdesdatum  

 Kommunfullmäktige 2020-03-30  

    

 

 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 
    

 

 

KF § 68 Dnr KS 2020/130-100 

Förordnande av vigselförrättare, Lars-Ove Jansson 

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige beslutar att till Länsstyrelsen i Värmlands län ansöka 

om att följande person utses som borgerlig vigselförrättare: Lars-Ove 

Jansson född 601104. 

Sammanfattning 

Arvika kommun bedömer att behovet för närvarande uppgår till cirka sex 

vigselförrättare. En av kommunens borgerliga vigselförrättare, Peter 

Söderström, kommer att lämna sitt uppdrag och en ersättare föreslås utses. 

 

Ansökan om att förordna ny vigselförrättare lämnas till Länsstyrelsen för 

beslut. 

Beslutsunderlag 

Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse den 28 januari 2020 

Kommunledningsutskottets protokoll den 10 feb 2020, § 25 

Kommunstyrelsens protokoll den 16 mars 2020, § 44 

Beslutet skickas till 

Länsstyrelsen i Värmlands län 

Lars-Ove Jansson 

Anna Wikstrand 

 



 

 

Sammanträdesprotokoll 30 (37) 

Sammanträdesdatum  

 Kommunfullmäktige 2020-03-30  

    

 

 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 
    

 

 

KF § 69 Dnr KS 2020/131-100 

Förordnande av vigselförrättare, Jina Beri 

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige beslutar att till Länsstyrelsen i Värmlands län ansöka 

om att följande person utses som borgerlig vigselförrättare: Jina Beri född 

890313. 

Sammanfattning 

Arvika kommun bedömer att behovet för närvarande uppgår till ca sex 

vigselförrättare. En av kommunens borgerliga vigselförrättare, Mona 

Smedman, kommer att lämna sitt uppdrag och en ersättare föreslås utses. 

 

Ansökan om att förordna ny vigselförrättare lämnas till Länsstyrelsen för 

beslut. 

Beslutsunderlag 

Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse den 28 januari 2020 

Kommunledningsutskottets protokoll den 10 februari 2020, § 26 

Kommunstyrelsens protokoll den 16 mars 2020, § 45 

Beslutet skickas till 

Länsstyrelsen i Värmlands län 

Jina Beri 

Anna Wikstrand 

 



 

 

Sammanträdesprotokoll 31 (37) 

Sammanträdesdatum  

 Kommunfullmäktige 2020-03-30  

    

 

 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 
    

 

 

KF § 70 Dnr KS 2020/64-100 

Information till Kommunfullmäktige 

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige tar del av informationen.  

Sammanfattning 

KPMG och Kommunrevisionen - Revisionsrapport - Granskning av 

biståndshandläggning och verkställighet inom hemtjänst och särskilt boende. 

 

KPMG och Kommunrevisionen - Revisionsrapport - Gemensam granskning 

av samverkan kring psykisk ohälsa bland äldre 

   

KPMG och Kommunrevisionen - Anmärkning brister i styrning och intern 

kontroll av verksamheten, Kommunstyrelsen, samt Kommunstyrelsens svar. 

  

KPMG och Kommunrevisionen - Anmärkning brister i styrning och intern 

kontroll av verksamheten Arvika-Eda överförmyndarnämnd, samt svar från 

Arvika-Eda överförmyndarnämnd.  

Beslutsunderlag 

KPMG och Kommunrevisionen - Revisionsrapport - Granskning av 

biståndshandläggning och verkställighet inom hemtjänst och särskilt boende 

den 5 mars 2020 

KPMG och Kommunrevisionen - Revisionsrapport - Gemensam granskning 

av samverkan kring psykisk ohälsa bland äldre den 5 mars 2020 

KPMG och Kommunrevisionen - Anmärkning brister i styrning och intern 

kontroll av verksamheten, Kommunstyrelsen, den 5 mars 2020 

Kommunstyrelsens svar den 16 mars 2020, § 59  

KPMG och Kommunrevisionen - Anmärkning brister i styrning och intern 

kontroll av verksamheten Arvika-Eda överförmyndarnämnd den 5 mars 2020 

Kommunrevisionen Eda kommun den 9 mars 2020 

Skrivelse Kommunfullmäktiges presidium den 11 mars 2020 

Arvika-Eda överförmyndarnämnds svar den 19 mars 2020  

  

 



 

 

Sammanträdesprotokoll 32 (37) 

Sammanträdesdatum  

 Kommunfullmäktige 2020-03-30  

    

 

 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 
    

 

 

KF § 71 Dnr KS 2020/144-246 

Ansökan och förslag på ny belägenhetsadress för 
bostadshus, Skofterud 1:23 

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige beslutar att fastställa ny belägenhetsadress Skogsbryn 1 

för fastigheten Skofterud 1:23.  

Sammanfattning 

Linda Elisabeth de Mol ansöker och lämnar förslag till ny belägenhetsadress 

för fastigheten Skofterud 1:23. Förslaget är Skogsbryn 1. 

  

Motivering: huset ligger i skogsbrynet mellan ett gärde och skogen och de 

tycker att namnet passar till både huset och platsen. 

Beslutsunderlag 

Linda Elisabeth de Mols ansökan den 20 december 2019 

Karta och befintliga adresser den 29 januari 2020 

Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse den 30 januari 2020 

Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse den 24 februari 2020 

Namnberedningens protokoll den 5 februari 2020. § 1 

Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse den 25 februari 2020  

Namnberedningens protokoll den 4 mars 2020, 4 

 

 



 

 

Sammanträdesprotokoll 33 (37) 

Sammanträdesdatum  

 Kommunfullmäktige 2020-03-30  

    

 

 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 
    

 

 

KF § 72 Dnr KS 2020/254-246 

Ansökan och förslag på ny belägenhetsadress för 
verksamhet på Rackstad 2:167 

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige beslutar att fastställa ny belägenhetsadress Rackstad 

Demonteringen 1 för fastigheten Rackstad 2:167 

Sammanfattning 

Rackstad Bil & Delar AB ansöker och lämnar förslag till ny 

belägenhetsadress för fastigheten Rackstad 2:167. Företaget har flera 

byggnader på fastigheten och två av dem har sedan tidigare 

belägenhetsadresser och används till bostadsadresser. Nu vill de ha en adress 

till byggnaden där verksamheten bedrivs, för att skilja dem åt. 

  

Förslag till ny belägenhetsadress är Rackstad Demonteringen 1. 

  

Motivering: företagets verksamhet är att demontera bilar och andra fordon. 

Beslutsunderlag 

Rackstad Bil & Delar ABs ansökan den 24 februari 2020 

Karta och befintliga adresser 

Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse den 24 februari 2020 

Namnberedningens protokoll den 4 mars 2020, § 5 

 

 



 

 

Sammanträdesprotokoll 34 (37) 

Sammanträdesdatum  

 Kommunfullmäktige 2020-03-30  

    

 

 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 
    

 

 

KF § 73 Dnr KS 2020/358-101 

Möjlighet för ledamöter att delta på distans. Revidering 
av Kommunfullmäktiges arbetsordning. Revidering av 
reglemente för Kommunstyrelsen, 
Överförmyndarnämnden och Myndighetsnämnden 

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige beslutar att införa deltagande på distans vid politiska 

sammanträden i enlighet med vad som föreskrivs i Kommunallagen 5 kap. 

16 § och 6 kap. 24 §. 

  

Kommunfullmäktige beslutar att Kommunfullmäktiges arbetsordning samt 

reglementen för Kommunstyrelsen, Myndighetsnämnden och 

Överförmyndarnämnden revideras i enlighet med Kommunledningsstabens 

förslag för att på så vis möjliggöra deltagande på distans. 

Sammanfattning 

Med anledning av den för närvarande höga risken för smittspridning kopplad 

till Covid-19 har Kommunledningsstaben tagit fram ett underlag för hur det 

skulle vara möjligt för såväl Kommunfullmäktige som Kommunstyrelsen 

och övriga nämnder inom Arvika kommun att hålla sammanträden med 

deltagande på distans. 

  

Inom Arvika kommuns politiska organisation tillåts för närvarande inte 

deltagande av ledamöter på distans och detta är reglerat genom de 

reglementen som antagits av Kommunfullmäktige. Bedömningen som 

Kommunledningsstaben gör är att den politiska organisationen har större 

möjlighet att genomföra sammanträden om förändringar görs för att tillåta 

deltagande på distans. De styrdokument som behöver revideras är 

Kommunfullmäktiges arbetsordning samt reglementen för 

Kommunstyrelsen, Myndighetsnämnden och Överförmyndarnämnden. 

  

Revideringen av Kommunstyrelsens reglemente föreslås även öppna upp för 

Kommunledningsutskottet, Utskottet lärande och stöd samt Utskottet vård 

och omsorg att tillåta deltagande på distans. De konkreta förslagen till 

förändringar av reglementen finns beskrivna under rubriken ärende i 

tjänsteskrivelsen. 
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Sammanträdesdatum  

 Kommunfullmäktige 2020-03-30  

    

 

 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 
    

 

KF § 73 forts. 

 

Enligt 5 kap. 16 § KL får ledamöter delta i fullmäktiges sammanträden på 

distans om fullmäktige har beslutat det. Deltagandet ska i sådant fall ske 

genom ljud- och bildöverföring i realtid samt på ett sådant sätt att samtliga 

deltagare kan se och höra varandra och delta på lika villkor. En ledamot som 

deltar på distans ska anses vara närvarande vid fullmäktiges sammanträde. 

  

SKR (Sveriges kommuner och regioner) påpekar i sin promemoria från den 

19 mars 2020 att reglerna inte möjliggör att ett sammanträde i sin helhet 

genomförs digitalt. Men de lyfter också fram att lagtexten inte innehåller 

någon begränsning av antalet deltagare som deltar på distans. Här är det 

egentligen främst de tekniska möjligheterna när det gäller ljud- och 

bildöverföring som kan begränsa antalet deltagare på distans i juridisk 

mening. 

  

Kommunfullmäktige beslutar även i vilken utsträckning som 

Kommunstyrelsen och övriga nämnders tillåter deltagande på distans, enligt 

6 kap. 24 § KL. Därav förslås Kommunfullmäktige att revidera 

Kommunstyrelsens och övriga nämnder reglementen. Kommunstyrelsen och 

nämnderna är precis som Kommunfullmäktige ålagda, enligt 5 kap. 16 § KL, 

att ljud- och bildöverföring skall ske i realtid på ett sådant sätt att samtliga 

deltagare kan se och höra varandra och delta på lika villkor. 

  

De konkreta förslagen till ändringar är hämtade ur förarbeten från SKR. En 

viktig princip är att lyfta fram är att det är ordförande i respektive instans 

som bestämmer när deltagande på distans är lämpligt. Föreslagna ändringar 

av arbetsordning och reglementen är alltså inte tvingande i den bemärkelsen 

att deltagande på distans alltid skall tillåtas. Snarare är syftet är möjliggöra 

för deltagande på distans när ordförande finner att det föreligger särskilda 

skäl. 

Beslutsunderlag 

Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse den 19 mars 2020 

SKRs promemoria Deltagande på distans och begränsning av antalet 

deltagare/ledamöter vid fullmäktige- och nämndsammanträden med 

anledning av risk för smittspridning den 19 mars 2020 

Kommunledningsutskottets protokoll den 23 mars 2020, § 64 

Kommunstyrelsens protokoll den 30 mars 2020, § 60 
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Sammanträdesdatum  

 Kommunfullmäktige 2020-03-30  

    

 

 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 
    

 

KF § 73 forts. 

Beslutet skickas till 

Kommundirektören 

Biträdande kommundirektören 

Kansliet 

IT-funktionen 
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Sammanträdesdatum  

 Kommunfullmäktige 2020-03-30  

    

 

 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 
    

 

 

KF § 74 Dnr KS 2020/396-009 

Motion om stöd för gode män och förvaltare, Karina 
Nykvist (V), remiss 

Kommunfullmäktiges beslut 

Motionen remitteras till Kommunstyrelsen för beredning.  

Sammanfattning 

Karina Nykvist (V) inkommer med en motion med förslag om att ge ett ökat 

stöd till gode män och förvaltare.  

Beslutsunderlag 

Karina Nykvists (V) motion den 30 mars 2020 

 
 


